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Sydkraft:
BRA FÖR RÄTTSSÄKERHETEN

Dagens information från Regeringsrätten att man behöver ytterligare tid
för att pröva regeringens beslut att stänga Barsebäck 1 är positivt från
rättssäkerhetssynpunkt. Frågan är komplicerad och det är viktigt med en
noggrann rättsprövning. Det innebär att Barsebäck 1 kan drivas vidare
eftersom inhibitionen består. Så kommenterar Sydkrafts koncernchef Lars
Frithiof Regeringsrättens beslut.

- Det är inte bra att beslut försenas, men samtidigt betyder dagens
besked för oss på Sydkraft och personalen på Barsebäcksverket att man
tar den tid som behövs för ett ärende av detta slag. Skriftväxlingen
mellan parterna är nu avslutad och vi förstår att Regeringsrätten
behöver ytterligare någon eller några månader för att komma fram till
ett beslut.

Det var i februari i år som Sydkraft lämnade in ansökan om rättsprövning
och handläggningen i Regeringsrätten har nu pågått i snart ett år.
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